



Innkalling

Styremøte						
Møteleder	Morten Lorentzen		Referent		Runar M. Robertsen	
Dato	20.10.25 Kl. 19.00	Møtested	Møterom OFO Frydenlundsgata	Møte nr. 3	Sider	
Neste møte		Møtested		Dato		
				Vedlegg		

	Medlemmer	Sign	Tilstede	
Leder	Morten Lorentzen	ML		x
Nestleder/varamedl.	Per Kristian Bruun	PKB		
Kasserer	Hanne Linde	HL		x
Sekretær	Runar M. Robertsen	RMR		x
Leder Jaktprøveutv.	Mathias Lauknes	MB		x
Leder aktivitetsutv.	Mads Evensen	MR		x
Styremedlem	Martin Bang	IM		x
Varamedlem	Anja Framvik Nilsen	AFN		x

Sak nr.	SAK –TEMA	Ansv/ Frist
4/25	Godkjenning av innkalling og saksliste Det vises til innkalling og fremlagt saksliste. Vedtak: godkjent	
5/25	Godkjenning av referat fra møte nr. 2,2025 Vedtak: godkjent	
6/25	Oppfølgings-/orienteringssaker	



- **Høstprøve OFK**

2026: Havner på en fredag og kolliderer med Melå-prøven dessverre. Hans Einar kontaktet av SU med forespørsel om vi kunne sløyfe den pga den kollisjonen. Besluttet at prøven for 2026 utgår, får heller ta den tilbake i 2027. Ble kræsje med opphør av båndtvang osv.

- **Nyttårsutstillinga 2026**

Ble for sent innmeldt, men heldigvis fikk vi etterpåmeldt. Alt i boks iflg komiteen. Ann Helen har kontroll.

- **Oppdatering fra jaktprøveutvalget**

Mathias har kontroll på dokumentasjon og frister mtp altevannprøven. Legges opp til apportprøve til neste år.

- **Oppdatering fra aktivitetsutvalg**

Foredrag med Alexander Kristiansen 17. november. Valpekurs blir utsatt. Håper å få i gang sosialtrening i november/desember. Treningssamling på Leina i februar, arrangement på FB kommer.

- **Økonomi**

Hanne

37000 i pluss hittil i år, noen regninger som kommer. Noen overføringer fra NKK som har kommet separat, som normalt har kommet ifbm arrangementer. Hanne har kontaktet regnskapsavdelingen hos NKK, uten svar så langt. Kan være en feil. Pengene røres ikke før vi har fått svar. Sponsormidler kommet inn.

Oppgjør til bonden for saueaversjon ikke betalt – Mads følger opp.

Momskompensasjon godkjent og kommer inn senere.

Innkjøp av zargeskasser som godkjent av styret er ikke medtatt i beløpet over.

- **OFK CUP**

Martin

Oppdatert. Klager fra medlemsmassen om for få oppdateringer. Prøver å få det til minst annenhver måned i



	sesongen. • Eventuelt viltaften – komiteen i gang. 10 påmeldte så langt. Bør være minst 15 for at det skal være noe vits. Tar en status på fredag. Dommerutvalget har møte på torsdag, litt info om dagens status på dommerne osv. Lansert at det skal foreslås nye dommere. Må ha litt oversikt over kostnader. Blir spørsmål om klubben skal dekke hele eller deler av utdanningen. Diskutert kontrakt med bindingstid til å dømme klubbens egne arrangementer for en periode. Årsmøte Sett litt på frister til årsberetninger og regnskap. Satt årsmøte 25. februar. Mange i styret som er på valg, så blir litt jobb på valgkomiteen.	
	Dato for nytt møte?	